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• Vi kan glädjande meddela att vi har fått in två personer nu som kommer att 
dela på ansvaret för rollen Kassör, Hanna Adler som kommer att vara 
strategiskt ansvarig och Tina Sandrén som kommer att vara operativt ansvarig. 
Dessa två är nu invalda som adjungerade till styrelsen.  

 

• Styrelsen beslutade om att föreningen ska söka ”Stöd med anledning av 
pandemin” till Skövde kommun. 

 

• Hästläget: 
- Dixon är konvalescent. 
- Cornaud ska börja slussas in i lektionsverksamheten efter ett kortare 
uppehåll. 
- Lucky planeras att delvis användas i lektionsverksamheten framöver. 
- Nancy är behandlad och kommer att få gå med på lättare lektioner (skritt och 
trav). 
- Leif har kollat på två nya hästar, de kommer att köpas in till ridskolan om de 
går igenom besiktningen. 
 
 

• Det kommer att komma upp skyltar samt information på hemsidan samt 
sociala medier gällande om man vill hämta gödsel från ridskolan. 
 
 

• Föreningen söker en person som kan anta uppdraget som revisorssuppleant 
för verksamhetsåret 2021. 
 
 

• Styrelsen beslutade att det ska göras en sammanställning av varje enskilt 
protokoll, för att lättare nå ut till medlemmarna. 
 
 

• Tävlingssektionen har värvat nya medlemmar. 
Planerade aktiviteter: 
- Träningshelg för Lilian Stenvad 13–14/3. 
- Pay & Jump 2/4 
 
 

• Styrelsen kommer att ansöka om XL-bidraget, i syfte att kunna bygga nya 
uteläktare till uteridbanan. 
 
 



• Ungdomssektionen: 
- Stallvärd-systemet på lördagar kommer att fortsätta 
- Ska sälja fika under träningshelgen för Lilian Stenvad v.10 
- Rykttävling lördag 13/3 
- Ska söka bidrag för att kunna skicka US-styrelsemedlemmar på ULK 
(Ungdomsledarkurs) 
- Har fått tröjor från stora styrelsen 
 
 

• Både Lilla stallet och Privatstallet är nu fullbelagda. 
 
 

• En presentation av styrelsen kommer att publiceras på hemsidan, sociala 
medier samt som poster i stallet. 


